
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-09-15, § 15 

 

 Tid: 15 september 2009 kl 16.30 – 17.05 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 28 september 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordförande  

Jan Valeskog (S) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Anna Johansson (M)  

Annika Davidsson (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD) §§ 1-14 

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (M) tjänstgörande §§ 15-29 

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Christoffer Kuckowski (M)   

Anna Manhag (M)  

Inga-Lill Larsson (M)  

Lars Randerz (S) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S)  

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Sebastian Wiklund (V)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Birgitta Björk, Mats Cronqvist, 

Ted Ell, Staffan Forsell, Karin Hebel, Lars Jolerus, Erica Lawesson och Ulla Ritzén, 

samt biträdande borgarrådssekreteraren Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 15 

SL:s förslag på trafikförändringar 2010. Anmälan av svar på remiss 

Dnr T2009-330-02301 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt kontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner anmälan. 

 

Ärendets handling   

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 1 september 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (M) och ledamoten Inge-Britt Lundin (FP) ställer 

 sig bakom kontorets förslag. (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

 ledamoten Kajsa Stenfelt (V) föreslår följande: 

1 Förvaltningens förslag godkänns i huvudsak. 

2 I övrigt anförs följande: 

 

Vi vill framhålla att det är mycket viktigt att en utredning måste göras av 

konsekvenserna av en reducering av trafiken på tunnelbanans Fruängsgren, till 

förmån för en utbudsökning av Norsborgsgrenen. Detta måste ske innan beslut tas 

om trafikändringar. 

 

I övrigt vill vi framhålla följande förändringar på Östermalm som vi önskar få 

utredda: 

 

På Lappkärrsberget bor många studenter som är relativt unga. Det är angeläget att 

buss 40 kan ha tätare turer på kvällstid och helger samt senare natturer på helger. 

På T-bane station Universitetet efterfrågas en display när tågen går samt en 

display för buss 40 och 540 i tunnelbanehallen. 

 

För att Stora Skuggan ska kunna utvecklas till ett populärt utflyktsmål måste det 

till tätare bussturer till området. Fler och fler av universitetets institutioner flyttar 

ut till Frescati. Tätare förbindelser behövs till universitetet. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (S), ledamoten Mats Lindqvist (MP) och 

ledamoten Kajsa Stenfelt (V) med hänvisning till sitt gemensamma förslag. 

 

 

 



  

 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


